
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 19. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 647

Vil ministeren redegøre for, hvem der har truffet beslutning om den kommende løsning i

forbindelse med kapacitetsudvidelsen ved Ringsted station, jf. artiklen ”Ringsted får flere

tog i timen” bragt i Dagbladet Ringsted, 14. august 2020, hvor Banedanmark er citeret:

”Den har den fordel, at den er længere væk fra mere af det bymæssige end » den kom-

mende løsning «”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Louise Schack El-

holm (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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